



Kustom & Hot Rod

Showcase

Pre 1965 Cars only



ANMELDUNG / REGISTRATION

NAME _____ CAR CLUB _____

ADRESS _____

VEHICLE YEAR _____ MARK / MODEL _____

HOT ROD KUSTOM CAR CLASSIC CAR LOW RIDER / BOMB BIKE

Alle Autos & Motorräder bis Jahrgang 1965, die auf das Flugplatzareal fahren und im Kustom & Hot Rod Showcase ausstellen, müssen **registriert** werden. Das Flugplatzareal ist **Privatbesitz** und wir behalten uns vor, Besucher die gegen die Hangar Rockin Festivalleitung, deren Anweisungen oder den allgemeinen geltenden Flugplatzregeln verstossen, vom Platz zu verweisen. Die Auswahl, welche Fahrzeuge ausgestellt werden dürfen, wird durch Custom Parts & Wear entschieden.

Wir übernehmen keine Haftung für Personen, Fahrzeug- oder andere Sachbeschädigungen auf dem ganzen Festival Areal!!

All cars & bikes up to 1965 which park on the airfield and exhibit at Kustom & Hot Rod Showcase, have to fill in the registration form. The airfield is a **private property** and the **Hangar Rockin Organisation Team** will reserve themselves the right to expel visitors from the venue who are not behaving concerning the rules or those put out by the airport management. The selection who will exhibit will be decided by Custom Parts & Wear.

We ar not responsible for any damaged cars or personal belongings on the whole festival area!!

Ich habe die oben genannten Bestimmungen gelesen und bin damit einverstanden:
I have read all the above terms and agree.

Ort, Datum / Place, date:

Unterschrift / Signature:

Ausgefüllt und unterschrieben inkl. Foto des Fahrzeugs an / Mail this completed and signed form incl. photo of the car to: **info@c-pw.ch** bis am / until **Friday, June 13th 2025**